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PROTOKóŁ NR 34/2022
Z POSIEDZENIA

KOMISJI  BEZPIECZEŃSTWA,  OCHRONY  ŚRODOWISKA  I ROLNICTWA

RADY  POWIATU  NOWOTOMYSKIEGO

z dnia  20 maja  2022  r.

W posiedzeniu  Komisji  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa,  które  odbyło

się w dniu  20 maja  2022  r. udział  wzięli  członkowie  Komisji,  Skarbnik  Powiatu  -  Barbara  Golon,

Sekretarz  Powiatu  -  Ewa Bąbelek  oraz  Dyrektor  Powiatowego  Centrum  Usług  Wspólnych  -

Marek  Nyćkowiak  zgodnie  z listą  obecności,  która  stanowi  załącznik  nr  I  do protokołu.

Posiedzenie  Komisji  otworzył  Przewodniczący  Komisji  Bezpieczeństwa,  Ochrony

Środowiska  i Rolnictwa  -  Krzysztof  Pacholak,  który  powitał  wszystkich  obecnych  i

poinformował,  że radni  otrzymali  proponowany  porządek  obrad  wraz  z materiałami  na tablety

i przeszedł  do punktu  1 porządku  obrad.

Ad.  1.  Podsumowanie  realizacji  inwestycji  w  zakresie  Odnawialnych  żródeł  Energii

zrealizowanych  przez  Powiat  Nowotomyski  w 2021  roku.

Przewodniczący  poprosił  Dyrektora  Powiatowego  Centrum  Usług  Wspólnych  o

przedstawienie  informacji  dotyczącej  realizacji  inwestycji  w  zakresie  Odnawialnych  Źródeł

Energii  zrealizowanych  przez  Powiat  Nowotomyski  w 2021  roku.

Dyrektor  Powiatowego  Centrum  Usług  Wspólnych  poinformował,  że w 2021  roku

powstało  pięć  instalacji  fotowoltaicznych  o mocy  od 14,06  kWp  do 30,4  kWp  i o łącznej  mocy

niemal  100  kWp.  Panele  fotowoltaiczne  umieszczone  zostały  na połaciach  dachowych  w

następujących  jednostkach:

- Zespole  Szkół  Rolnicze  Centrum  Kształcenia  Ustawicznego  w Trzciance,

- Zespole  Szkół  Nr 1 w Nowym  Tomyślu,

- Zespole  Szkół  Nr 1 w Zbąszyniu,

- Specjalnym  Ośrodku  Szkolno  - Wychowawczym  w Zbąszyniu.

Dyrektor  oznajmił,  że ekonomiczny  sens  inwestycji  wynika  z faktu,  iż przy  obecnych

warunkach  rozliczania  prosumenckiego  oraz  cen  energii  elektrycznej,  inwestycja  winna

zwrócić  się  w ciągu  ok. 5 lat,  a w  następnych  okresach  będzie  generować  znaczące

oszczędności  w wydatkach  na energię.  Dyrektor  dodał,  że uzasadnione  ekonomicznie  jest

dalsze  rozszerzanie  instalacji  fotowoltaicznych  w powiatowych  jednostkach  oświatowych,  w

szczególności  w Zespole  Szkół  Rolnicze  Centrum  Kształcenia  Ustawicznego  w Trzciance,  gdzie

pobór  energii  generowany  jest  całą  dobę.

W dyskusji  udział  wzięli:

Radny  Marek  Wichtowski  zapytał,  jakiej  produkcji  są panele  fotowoltaiczne  i falowniki

w/w  inwestycji?
Dyrektor  Powiatowego  Centrum  Usług  Wspólnych  poinformował,  że falowniki  są

produkcji  SofarSolar,  a panele  fotowoltaiczne  wyprodukowała  firma  LongiSolar.
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Radny  Sylwester  Kamyszek  zapytał,  czy dostawca  i wykonawca  inwestycji  jest  ten

sam?

Dyrektor  Powiatowego  Centrum  Usług  Wspólnych  oznajmił,  dostawcą  i wykonawcą

była  jedna  firma,  która  została  wybrana  na podstawie  zapytania  ofertowego.

Przewodniczący  zapytał,  czy szkoły  są już prosumentami  i czy w związku  ze zmianą

zasad  rozliczania  energii  z fotowoltaiki  od  1  kwietnia  br.  warto  rozszerzyć  instalacje

fotowoltaiczne  w jednostkach?

Dyrektor  Powiatowego  Centrum  Usług  Wspólnych  poinformował,  że szkoły  są już

prosumentami  i dodał,  że w pierwszej  kolejności  wskazane  jest  rozszerzenie  instalacji  w

jednostkach  oświatowych,  w których  pobór  energii  jest  największy.

Ad.  2. Analiza  materiałów  na sesję  i zaopiniowanie  projektów  uchwał.

a)  Sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z działalności  Zarządu  Powiatu

Nowotomyskiego  w  okresie  międzysesyjnym.

Przewodniczący  zapytał,  czy  do sprawozdania  są pytania?

Radna  Maria  Galas  odniosła  się do punktu  Ib  z posiedzenia  zarządu  w dniu  1l  maja  br.

i zapytała,  czy  Powiat  Nowotomyski  będzie  wykonawcą  zamierzenia  inwestycyjnego

polegającego  na montażu  wyświetlaczy  prędkości  w m. Głuponie,  m. Wąsowo  i m. Kuślin?

Starosta  odpowiedział,  że w/w  inwestycję  będzie  realizować  Gmina Kuślin.
Radny  Ireneusz  Kozecki  odniósł  się do punktu  4 z posiedzenia  zarządu  w dniu  1l  maja

br.  i zapytał,  o jaką  kwotę  zostało  zwiększone  zadanie  związane  z przebudową  dróg

powiatowych  w technologii  płyt  betonowych?

Starosta  poinformował,  że  w  celu  umożliwienia  rozstrzygnięcia  postępowania

przetargowego,  Zarząd  wyraził  zgodę  na zwiększenie  wydatków  inwestycyjnych  o 184.000,00

zł na realizację  w/w  zadania.
Radny  Ireneusz  Kozecki  odniósł  się do punktu  5 z posiedzenia  zarządu  w dniu  1l  maja

br.  i zapytał,  o jaką  kwotę  zwiększono  środki  finansowe  w  związku  z waloryzacją

wynagrodzenia  umownego  za realizację  zadania  "Przebudowa  budynku  Zespołu  Szkół  nr 1 w

Nowym  Tomyślu  na cele  kształcenia  zawodowego"?

Starosta  odpowiedział,  że przeprowadzono  negocjacje  z wykonawcą  w/w  zadania i
ostatecznie  Zarząd  wyraził  zgodę  na  zwiększenie  środków  finansowych  na  realizację

przedmiotowego  zadania  w wysokości  400.000,00  zł.

Radny  Ireneusz  Kozecki  zapytał,  czy w związku  z przebudową  pasa  drogowego  drogi

powiatowej  Brody-Turowo  konieczne  będzie  zwiększenie  środków  na realizację  inwestycji?

Starosta  poinformował,  że obecnie  nie są prowadzone  rozmowy  z wykonawcą  w/w
zadania  w sprawie  wzrostu  cen.

b) Sprawozdanie  z realizacji  Programu  Naprawczego  Samodzielnego  Publicznego

Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu.

Przewodniczący  poinformował,  że  przedmiotowe  sprawozdanie  zostanie

przedstawione  przez  Dyrektora  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej

imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu  na XXXVIII  sesji  Rady  Powiatu.
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c)  Sprawozdanie  z działalności  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej

imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w  Nowym  Tomyślu  za rok  2021.

Przewodniczący  poinformował,  że w/w sprawozdanie zostanie omówione przez
Dyrektora  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza

Hołogi  w Nowym  Tomyślu  na XXXVIII  sesji  Rady  Powiatu.

d)  Sprawozdanie  z realizacji  "Rocznego  programu  współpracy  Powiatu

Nowotomyskiego  z organizacjami  pozarządowymi  za rok  2021".

Przewodniczący  zapytał,  czy  do przedmiotowego  sprawozdania  są pytania?

Nikt  się nie  zgłosił.

e)  Podsumowanie  Eko  Projektu  w  Powiecie  Nowotomyskim  realizowanego  w 2021  r.

Przewodniczący  poinformował,  że niniejszy  punkt  zostanie  przedstawiony  w formie

multimedialnej  na XXXVIII  sesji  Rady  Powiatu.

f)  Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2022.

Przewodniczący  poprosił  o zabranie  głosu  panią  Skarbnik  Powiatu.

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że w celu  dostosowania  do potrzeb  wynikających

z realizacji  budżetu  dokonuje  się zmian  w planach  budżetowych:

- Starostwa  Powiatowego  w Nowym  Tomyślu,

- Powiatowego  Centrum  Usług  Wspólnych  w Nowym  Tomyślu,

- Zespołu  Szkół  Rolnicze  Centrum  Kształcenia  Ustawicznego  w Trzciance,

- Powiatowego  Centrum  Sportu  w Nowym  Tomyślu,

- Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie  w Nowym  Tomyślu,

- Komendy  Powiatowej  Państwowej  Straży  Pożarnej  w Nowym  Tomyślu.

Pani  Skarbnik  omówiła  poszczególne  zmiany.

Przewodniczący  zapytał,  czy  do projektu  uchwały  są pytania?

Radny  Sylwester  Kamyszek  zapytał,  o ile zwiększono  środki  finansowe  na realizację

zadania  "Przebudowa  budynku  Zespołu  Szkół  nr 1 w Nowym  Tomyślu  na cele  kształcenia

zawodowego"  ?

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że na przedmiotowe  zadanie  zwiększono  środki  w

wysokości  400.000,00  zł.

Starosta poinformował,  że w związku  z waloryzacją  wynagrodzenia  za w/w  zadanie,
odbyły  się  spotkania  negocjacyjne.  W wyniku  negocjacji,  wykonawca  obniżył  oczekiwaną

podwyżkę  wynagrodzenia  umownego.

Przewodniczący  zapytał,  jaki  jest  termin  zakończenia  inwestycji?

Starosta  poinformował,  że zostanie  podpisany  aneks  do umowy  w sprawie  wydłużenia

terminu  realizacji  zadania.  Planowane  zakończenie  przebudowy  budynku  to koniec  czerwca

br.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  ww.  projekt  uchwały.

3



g)  Projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej

Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2022-2033.

Przewodniczący  poprosił  o zabranie  głosu  panią  Skarbnik  Powiatu.

Skarbnik  Powiatu  omówiła  przedmiotowy  projekt  uchwały.

Przewodniczący  zapytał,  czy  są pytania  bądź  uwagi  do projektu  uchwały?  Nikt  się nie

zgłosił.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  ww.  projekt  uchwały.

Ad.  3. Wnioski  i opinie  Komisji.

Przewodniczący  zapytał,  czy ktoś  chce  zabrać  głos?  Nikt  się  nie  zgłosił.

Ad.  4. Sprawy  różne:

a)  rzeczowo-finansowa  analiza  zbiorcza  inwestycji  i remontów  dróg  powiatowych  w

latach  2006-2021  (wraz  z planem  na 2022  rok)  w podziale  na poszczególne  gminy

powiatu  nowotomyskiego  (temat  Komisji  z kwietnia).

Przewodniczący  poinformował,  że  niniejszy  podpunkt  zostanie  omówiony  na

następnym  posiedzeniu  komisji.

Przewodniczący  zapytał,  czy ktoś  chce  zabrać  głos?

Starosta  poinformował,  że  przystąpiono  do  postępowania  w  sprawie  zakupu

wyposażenia  warsztatów  szkolnych  dla  Zespołu  Szkół  Nr 1 w Nowym  Tomyślu.

Po wyczerpaniu  porządku  obrad  Przewodniczący  zakończył  posiedzenie  Komisji.

Przewodniczący

Komisji  Bezpieczeństwa,  Ochrony

Środowiska  i Rolnictwa

/-/  Krzysztof  Pacholak

Protokolant:  Patrycja  Dembniak
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Załącznik  nr  1

I

I

Lista  obecności  na posiedzeniu

Komisji  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa

w dniu  20 maja  2022  r.

1.  Krzysztof  Pacholak

2.  Sylwester  Kamyszek

3.  Marcin  Brambor

4.  Konrad  Drąg

5. Maria  Galas

6. Patryk  Kąkolewski

7.  Ireneusz  Kozecki

8.  Władysław  Napierała

9.  Edwin  Pigla

10.  Adam  Pilc

11.  Marek  Wichtowski

12.  Andrzej  Wilkoński

Goście:

2) ...Łg4,...3.dQC..ó.

5)

Członek

Członek

Członek

Członek

Członek

Członek


